

Title (en)

Angular support leg for the removable superstructure of a goods vehicle.

Title (de)

Winkelförmiger Stützfuss für Wechselaufbauten von Lastkraftwagen.

Title (fr)

Pied d'appui angulaire pour superstructure amovible de camion.

Publication

EP 0252224 A1 19880113 (DE)

Application

EP 87105423 A 19870411

Priority

DE 3622654 A 19860705

Abstract (en)

In order to secure the locking strut (5) on the vertical limb (7) of a support leg (4) in the position of rest, a blocking body (11) is provided on the locking strut (5) above the bearing pin (8), which blocking body has a locking pin (18) which automatically engages in a recess (16) of an arresting cam (10) which is fixed on the vertical limb (7) of the support leg (4) as soon as the locking strut (5) lies flush with the vertical limb (7). <IMAGE>

Abstract (de)

Um die Verriegelungsstrebbe (5) an dem vertikalen Schenkel (7) eines Stützbeines (4) in der Ruhestellung zu sichern, ist erfundungsgemäß an der Verriegelungsstrebbe (5) oberhalb des Lagerbolzens (8) ein Blockerkörper (11) vorgesehen, der einen Verriegelungsbolzen (18) aufweist, der in eine Ausnehmung (16) eines an dem vertikalen Schenkel (7) des Stützbeines (4) festgelegten Arretierungsnockens (10) selbsttätig eingreift, sobald die Verriegelungsstrebbe (5) fluchtend zum vertikalen Schenkel (7) liegt.

IPC 1-7

B65D 90/14

IPC 8 full level

B65D 90/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 90/14 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 8605011 U1 19860410
- [X] DE 8530455 U1 19851205
- [A] DE 418121 C 19250828 - HANSA LLOYD WERKE AKT GES FA
- [A] DE 2226804 A1 19731213 - MASCHF AUGSBURG NUERNBERG AG

Designated contracting state (EPC)

FR IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0252224 A1 19880113; EP 0252224 B1 19910626

DOCDB simple family (application)

EP 87105423 A 19870411